
       Haarlem, 5 februari 2018. 

 

Aan: Wethouder ontwikkeling J. van Spijk 

c.c: Wethouders C.Y Sikkema en M.Snoek, leden raadscommissie ontwikkeling. 

 

Geachte Heer van Spijk, 

Middels dit schrijven wil ik U deelgenoot maken van het feit dat er bij diverse belanghebbenden 

grote zorgen bestaan over het voortbestaan van de gemeentelijke schooltuin, gelegen aan de 

Kortenaerstraat te Haarlem. 

Ik ben vrijwilliger bij de afdeling Natuur- en Milieueducatie van de gemeente Haarlem en verzorg 

samen met andere vrijwilligers - onder leiding van professionele krachten van NME – op het complex 

schooltuinlessen aan kinderen uit groepen 6 en 7 van 5 basisscholen. De tuin biedt elk jaar aan 200 

leerlingen de mogelijkheid om alles te weten te komen over het zelf verbouwen van groenten, het 

respectvol omgaan met de natuur en uiteraard het zelf consumeren van deze groenten.  

Uit hoofde van mijn deelname aan de werkgroep Wijkbelang Plaza West kreeg ik een document i.c. 

plankaart onder ogen van de Metropool Regio Amsterdam, kortweg genoemd MRA. Alle gemeenten 

binnen de MRA hebben hun potentiële woningbouwlocaties in kaart gebracht en door de MRA laten 

plaatsen in de zogenoemde digitale ‘viewer woningbouwlocaties’. De gegevens in de viewer zijn 

overigens uitsluitend gebaseerd op basis van de door gemeenten verstrekte gegevens.  

Tot mijn verbazing is het schooltuincomplex aan de Kortenaerstraat ook als potentiële 

woningbouwlocatie door de gemeente Haarlem aangemerkt. Ik heb in december 2017 bij de afdeling 

NME geïnformeerd of hier iets van bekend was en uiteindelijk bleek dat de locatie reeds in 2015 door 

de gemeente is aangemeld bij de MRA. 

U zult begrijpen dat vrijwilligers, maar zeker ook omwonenden, zich inmiddels ernstig zorgen maken 

over het feit dat dit prachtige complex op termijn dreigt te verdwijnen en plaats moet maken voor 

woningbouw. 

Uiteraard zijn n.a.v. vorenstaande de nodige vragen ontstaan bij belanghebbenden(ook binnen de 

gemeente). Op 19 januari heeft de gemeente aan een aantal omwonenden d.m.v. het verzenden van 

een nieuwsbericht( webbureau@haarlem.nl) gemeld dat er geen plannen zijn om woningen te gaan 

bouwen op de Kortenaertuin. Ook op basis van gevoerd e-mail verkeer tussen ambtenaren van de 

gemeente mag afgeleid worden dat er geen plannen zijn voor bebouwing. 

Inmiddels is er door omwonenden een petitie gestart op de site www.petities24.com. 84 personen 

hebben de petitie ondertekend met een duidelijk NEE tegen woningbouw. 

Bij behandeling van de kadernota is motie 37 ingediend door de partijen Jouw Haarlem, Christen 

Unie en de Ouderen Partij Haarlem. Zij vragen het college naast de geplande bouwlocaties ook 

controversiële locaties in en rond de stad in beeld te brengen. Hierbij hebt U (het college) 

aangegeven dat er binnen de vastgestelde ontwikkelzones voldoende capaciteit is om te bouwen. U 
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ziet geen aanleiding om aanvullende verkenning te verrichten naar controversiële 

woningbouwlocaties. De integrale kaart wordt binnenkort opgesteld en u verwacht de complete 

digitale versie hiervan voor het eind van het 1e kwartaal te presenteren. U belooft dat de raad 

hierover binnenkort een brief mag verwachten. Ik zou graag van U vernemen:  

 Of u de Kortenaertuin aanmerkt als controversiële bouwlocatie 

 Waarom u geen verkennend onderzoek laat verrichten naar controversiële bouwlocaties 

 Of er thans binnen het Collega plannen bestaan om de Kortenaertuin op te heffen 

 Wat de reden is dat u dit complex hebt ingebracht bij de MRA terwijl er in Haarlem 

voldoende plancapaciteit is binnen de zogenoemde ontwikkelgebieden  

 Op welke moment Uw brief over dit onderwerp aan de raad wordt gepresenteerd. 

 Of U bereid bent om direct belanghebbenden op korte termijn te informeren over de huidige 

en toekomstige status van het complex 

Om de thans ontstane onrust zowel bij schooltuin vrijwilligers, omwonenden en andere 

belanghebbenden weg te nemen verzoek ik u daarnaast dringend om in overweging te nemen om - 

gerelateerd aan het feit dat er op de tuin niet gebouwd gaat worden - opdracht te geven de status 

van de tuin als potentiële woningbouwlocatie ongedaan te maken en te laten verwijderen uit de 

viewer woningbouwlocaties van de MRA. 

 

Met vriendelijke groet, 

Dirk Dijkstra. 

 

 

 

 

 


